



Roissy, Delhi, 12 May 2022

## **Air France-KLM and IndiGo codeshare takes off**

- Offering Air France and KLM customers access to 30 destinations in India
- Offering IndiGo customers access to 120 destinations in Europe and 50 destinations across the Americas

---

Further to the lifting of the Air Bubble Agreement in India and to the necessary governmental approval, Air France-KLM and IndiGo, India's leading carrier, have implemented the extensive codeshare agreement announced in December 2021.

With this partnership, Air France and KLM will ultimately offer their customers access to 30 new Indian destinations and a large number of round-trip combinations for both business and leisure purposes.

Customers will be able to fly to the destination of their choice with one single booking. Flying Blue members will also be able to earn miles on all routes covered by this agreement.

On departure from their respective hubs in Paris and Amsterdam, Air France and KLM already serve four destinations in India: Delhi, Mumbai, Chennai and Bengaluru.

On departure from the multiple points in India, Air France and KLM will open up their global network of over 300 destinations to IndiGo customers, with more than 120 destinations in Europe and about 50 in the Americas.

Henri de Peyrelongue, EVP Commercial Sales Air France-KLM stated: *"We are very proud at Air France-KLM to be the first major European airline group to initiate cooperation with IndiGo. This codeshare agreement will allow us to increase our local footprint and to improve connectivity between India - one of the fastest growing markets - and the rest of the world, via our Paris-Charles de Gaulle and Amsterdam-Schiphol hubs. For our customers this means an enhanced network with as many as 30 new destinations in India, as well as increased roundtrip possibilities for both business and leisure travel."*

Sanjay Kumar, Chief Strategy & Revenue Officer, IndiGo said, *"We are pleased to commence the partnership with one of the strongest European airline groups, Air France-KLM. This codeshare is in line with our mission to provide air connectivity and affordable fares across India and to international destinations. As this summer sees a huge interest in international travel after a hiatus of two years, the codeshare will extend our on-time, affordable, courteous and hassle-free travel experience across 30 incredible Indian destinations to Air France-KLM customers."*

Code share flights are now available for booking on [airfrance.com](http://airfrance.com), and [klm.com](http://klm.com) on selected destinations, ramping up on the full scope of 30 destinations before summer.

### **About IndiGo**

IndiGo is amongst the fastest growing low-cost carriers in the world. IndiGo has a simple philosophy: offer fares that are affordable, flights that are on time, offering a courteous, hygienic, and hassle-free travel experience. With its fleet of 275+ aircraft, the airline is operating over 1,000 daily flights and

connecting 70 domestic destinations and 24 international destinations. For more information, please visit [www.goIndiGo.in](http://www.goIndiGo.in). You can also connect with us on [Facebook](#), [Twitter](#) and [Instagram](#).

**For media enquiries please contact:**

**IndiGo:** C Lekha, [c.leekha@goindigo.in](mailto:c.leekha@goindigo.in) / **Genesis BCW:** Swati Guwalani, [swati.guwalani@genesis-bcw.com](mailto:swati.guwalani@genesis-bcw.com)

**About Air France-KLM**

A global player with a strong European base, the Air France-KLM Group's main areas of business are passenger transport, cargo transport and aeronautical maintenance.

Air France-KLM is a leading airline Group in terms of international traffic on departure from Europe. It offers its customers access to a worldwide network, covering over 300 destinations thanks to Air France, KLM Royal Dutch Airlines and Transavia, mainly from its hubs at Paris-Charles de Gaulle and Amsterdam-Schiphol.

Its Flying Blue frequent flyer programme is one of the leaders in Europe with over 17 million members.

Together with its partners Delta Air Lines and Virgin Atlantic, Air France-KLM operates the largest transatlantic joint venture, with more than 340 daily flights.

Air France-KLM is also a member of the SkyTeam, the alliance dedicated to providing passengers with a more seamless travel experience at every step of their journey 19 member airlines working together across an extensive global network.

Recognized for 17 years as an industry leader in sustainable development, the Air France-KLM Group is determined to accelerate the transition to more sustainable aviation. Since 2003, the Air France-KLM Group has been a member of the United Nations Global Compact. The aim is to make a significant contribution to the UN Sustainable Development Goals in connection with the Group's activities.

Air France-KLM press office: + 33 (0)1 41 56 56 00 – [www.airfranceklm.com](http://www.airfranceklm.com) - @AirFranceKLM



**AIRFRANCEKLM**  
GROUP

*Roissy, Delhi, 12 mai 2022*

**L'accord de partage de codes entre Air France-KLM et IndiGo prend son envol**

- 30 nouvelles destinations en Inde pour les clients d'Air France et de KLM
  - 120 destinations en Europe et 50 destinations sur le continent américain pour les clients d'IndiGo
-

A la suite de la levée des restrictions de voyage en Inde et de l'approbation du gouvernement indien, Air France-KLM et IndiGo, la première compagnie indienne, ont mis en place l'accord de partage de codes, annoncé en décembre 2021.

Grâce à ce nouveau partenariat, les clients d'Air France et de KLM auront à terme accès à 30 nouvelles destinations en Inde, avec de nombreuses combinaisons d'aller/retour possibles, tant pour des déplacements personnels que professionnels.

Les vols Air France, KLM et IndiGo pourront être combinés sur une seule réservation et les membres du programme de fidélité Flying Blue pourront gagner des miles sur l'ensemble des routes couvertes par cet accord.

Air France et KLM desservent déjà 4 destinations en Inde au départ de leurs hubs de Paris et Amsterdam : Delhi, Mumbai, Chennai et Bengaluru.

Les clients IndiGo voyageant au départ des provinces indiennes auront quant à eux accès au réseau mondial d'Air France et de KLM, avec plus de 300 destinations, dont 120 en Europe et une cinquantaine sur le continent américain.

Henri de Peyrelongue, DGA Commercial Ventes Air France-KLM, a déclaré : *"Air France-KLM est très fier d'être le premier grand groupe aérien européen à initier une coopération avec IndiGo. Cet accord de partage de codes nous permettra d'accroître notre présence locale et d'améliorer la connectivité de l'Inde - l'un des marchés à la croissance la plus rapide - avec le reste du monde, via nos hubs de Paris-Charles de Gaulle et Amsterdam-Schiphol. Pour nos clients, cela signifie un réseau enrichi avec pas moins de 30 nouvelles destinations en Inde, ainsi que de nombreuses combinaisons d'aller/retour possibles pour des voyages d'affaires et de loisirs."*

Ronojoy Dutta, Directeur Général d'IndiGo, a déclaré : *"Nous sommes ravis de conclure un accord de partage de codes avec l'un des plus puissants groupes aériens européens : Air France-KLM. Ce partenariat s'inscrit pleinement dans notre ambition de renforcer la connectivité aérienne de notre pays tout en offrant des tarifs abordables. Il nous permettra d'offrir aux clients d'Air France-KLM une expérience de voyage ponctuelle, abordable, courtoise et sans stress à bord de nos avions vers 30 destinations indiennes exceptionnelles."*

Les vols en partage de code sont désormais disponibles à la réservation sur [airfrance.com](http://airfrance.com), [klm.com](http://klm.com) et [indigo.com](http://indigo.com) sur certaines destinations. Ils seront étendus à l'ensemble des 30 destinations prévues d'ici à l'été.

## À propos d'IndiGo

IndiGo est une compagnie aérienne low cost indienne. Sa croissance est l'une des plus rapides au monde et sa philosophie est simple : proposer des tarifs abordables, des vols ponctuels et une expérience de voyage agréable et sans tracas dans les meilleures conditions sanitaires. Avec sa flotte de plus de 275 appareils, IndiGo assure plus de 1 000 vols quotidiens de vers 70 destinations en Inde et 24 à l'international. Pour plus d'informations, rendez-vous sur [www.goIndiGo.in](http://www.goIndiGo.in) ou sur [Facebook](#), [Twitter](#) et [Instagram](#).

**IndiGo:** C Lekha, [c.leekha@goindigo.in](mailto:c.leekha@goindigo.in) / **Genesis BCW:** Swati Guwalani, [swati.guwalani@genesis-bcw.com](mailto:swati.guwalani@genesis-bcw.com)

## À propos d'Air France-KLM

Un acteur mondial à fort ancrage européen, les principaux métiers du groupe Air France-KLM sont le transport aérien de passagers, de fret et la maintenance aéronautique.

Air France-KLM est un acteur de premier plan en termes de trafic international au départ de l'Europe, principalement au départ des hubs de Paris-Charles de Gaulle et Amsterdam-Schiphol. Il offre à ses clients un réseau mondial très étendu couvrant 300 destinations grâce à Air France, KLM Royal Dutch Airlines et Transavia.

Son programme de fidélité Flying Blue figure parmi les leaders en Europe et compte plus de 17 millions d'adhérents.

Air France-KLM exploite avec ses partenaires Delta Air Lines et Virgin Atlantic la plus grande joint-venture transatlantique, avec plus de 340 vols quotidiens en 2019. Air France-KLM est membre de l'alliance SkyTeam qui regroupe 19 compagnies aériennes, offre un accès à un vaste réseau mondial et propose à ses clients une expérience de voyage alliant qualité et fluidité.

Reconnu depuis 17 ans comme un leader du secteur en matière de développement durable, le Groupe Air France-KLM est déterminé à accélérer la transition vers une aviation plus durable. Depuis 2003, le groupe Air France-KLM est membre du Pacte mondial des Nations Unies. Il soutient ses engagements et ses principes et souhaite apporter une contribution significative, en lien avec ses activités, aux objectifs de développement durable des Nations Unies.

Service de presse Air France : + 33 (0)1 41 56 56 00 – [www.airfranceklm.com](http://www.airfranceklm.com) - @AirFranceKLM